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Протокол 

пленарного засідання 8-ї сесії Старокостянтинівської  

міської ради 7 скликання від 05 серпня 2016 року 

(частина 1) 
 

Початок роботи сесії: 10.00 год. 

Місце проведення: Старокостянтинівська ЗОШ І-ІІІ ступенів № 1 

Всього депутатів – 34  

На початок роботи сесії зареєстровано – 22 депутати 

Брали участь у роботі сесії – 23 депутати (список додається)  

Відсутні:               Андрусенник В.С. 

Глушенюк Д.В. 

Гривник В.Г. 

Грозян І.М. 

Лісовський Д.С. 

Малярчук С.Л. 

Петрук Ю.П. 

Пономарьов С.В. 

Співак М.П. 

Стаднік В.П. 

Шуляк О.О. 

 

Брали участь у роботі сесії: 

Мельничук М.С. – міський голова; 

Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового управління виконавчого 

комітету міської ради;  

представники ЗМІ; 

керівники місцевих підрозділів державних органів виконавчої влади; 

керівники структурних підрозділів виконавчого комітету міської ради; 

керівники підприємств, установ, організацій міста; 

керівники комунальних служб міста 

представники громадських організацій, громадяни.  

(Список запрошених додається). 

 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова: 

Шановні депутати, запрошені! За даними секретаріату для участі у пленарному засіданні 

міської ради зареєструвалося 22 депутати. Сесія є правомочною, тому пропоную розпочати 

роботу. 8-у сесію міської ради 7 скликання оголошую відкритою. (Звучить Гімн України).  

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова: 

Шановні депутати! Порядок денний 8-ї сесії міської ради знаходиться у вас на руках. Прошу 

ознайомитись з ним. Пропоную прийняти порядок денний 8-ї сесії міської ради за основу. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – одноголосно. Рішення прийнято. 

(Для участі у пленарному засіданні зареєструвався депутат Михайлюк В.І.). 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова:   

Чи будуть зміни, доповнення, зауваження до порядку денного? 

ПОЛУПАН С.П. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань будівництва, 

регулювання земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища: 

На Ваш розгляд виносяться пропозиція, підтримана постійною комісією міської ради з 

питань будівництва, регулювання земельних відносин та охорони навколишнього природного 

середовища, щодо включення до порядку денного сесії питання «Про зняття мораторію». 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:   

Хто за те, щоб включити до порядку денного 8 сесії міської ради питання «Про зняття 

мораторію». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 3. Рішення прийнято. 
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ПОЛІЩУК А.М. – депутат міської ради: 

На Ваш розгляд виноситься пропозиція щодо включення до порядку денного сесії питання 

«Про встановлення мораторію (заборони) на введення з 01 серпня 2016 року в дію підвищення 

цін і тарифів для населення на комунальні послуги в м. Старокостянтинів». 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:   

Хто за те, щоб включити до порядку денного 8 сесії міської ради питання «Про встановлення 

мораторію (заборони) на введення з 01 серпня 2016 року в дію підвищення цін і тарифів для 

населення на комунальні послуги в м. Старокостянтинів». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 14; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 

ПРОКАЗЮК Т.О. – депутат міської ради: 

На Ваш розгляд виноситься пропозиція щодо включення до порядку денного сесії питання 

«Про забезпечення виконання Закону України «Про охорону культурної спадщини», Закону 

України «Про охорону археологічної спадщини» та інших нормативно-правових актів». 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:  

Хто за те, щоб включити до порядку денного 8 сесії міської ради питання «Про 

забезпечення виконання Закону України «Про охорону культурної спадщини», Закону України 

«Про охорону археологічної спадщини» та інших нормативно-правових актів». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 16; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 

(Депутат міської ради Афанасьєв О.В. заявив про те, що у зв’язку з відсутністю он-лайн 

трансляції пленарного засідання 8 сесії міської ради, депутати від партії «Сила людей» участі у 

голосуванні щодо жодного питання порядку денного приймати не будуть). 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова: 

Шановні депутати! Якщо більше пропозицій щодо порядку денного немає, пропоную 

прийняти порядок денний 8 сесії міської ради в цілому із проголосованими змінами та 

доповненнями. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти порядок денний 8 сесії міської ради в цілому із проголосованими 

змінами та доповненнями.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 16; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 

 

Порядок денний 

8-ї сесії Старокостянтинівської міської ради  

від 05 серпня 2016 року. 

1. Про направлення депутатських запитів. 

(Доповідає Мельничук М.С. – міський голова). 

2. Про виконання плану роботи міської ради за І-е півріччя 2016 року та план роботи міської 

ради на ІІ-е півріччя 2016 року. 

(Доповідає Степанишин О.Д. – секретар міської ради). 

3. Про затвердження звіту про виконання бюджету міста за І півріччя 2016 року. 

(Доповідає Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового управління 

виконавчого комітету міської ради). 

4. Про внесення змін до бюджету міста на 2016 рік. 

(Доповідає Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового управління 

виконавчого комітету міської ради). 

5. Про внесення змін в рішення 24 сесії міської ради від 6 липня 2012 року № 5. 

(Доповідає Петлюк В.О. – завідувач відділу по управлінню та приватизації комунального майна 

управління економіки виконавчого комітету міської ради). 

6. Про внесення змін до статуту Старокостянтинівської житлово-експлуатаційної контори. 

(Доповідає Петлюк В.О. – завідувач відділу по управлінню та приватизації комунального майна 

управління економіки виконавчого комітету міської ради). 
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7. Про хід виконання Програми зайнятості населення м. Старокостянтинів на період до 2017 

року. 

(Доповідає Шабельник Н.І. – начальник управління соціального захисту населення виконавчого 

комітету міської ради). 

8. Про надання одноразової матеріальної допомоги. 

(Доповідає Шабельник Н.І. – начальник управління соціального захисту населення виконавчого 

комітету міської ради). 

9. Про Порядок формування та затвердження списку народних засідателів і присяжних 

Старокостянтинівського районного суду. 

(Доповідає Стецюк П.П. – завідувач юридично-житлового відділу виконавчого комітету міської 

ради). 

10. Про внесення змін до рішення 32 сесії міської ради від 27.06.2013 року № 4. 

(Доповідає Стецюк П.П. – завідувач юридично-житлового відділу виконавчого комітету міської 

ради). 

11. Про затвердження Генерального плану міста Старокостянтинів Хмельницької області. 

(Доповідає Поліщук Ю.М. - завідувач відділу містобудування та архітектури виконавчого 

комітету міської ради). 

12. Про присвоєння звання «Почесний громадянин міста Старокостянтинів». 

(Доповідає Гилюк А.В. - завідувач організаційно-контрольного відділу виконавчого комітету 

міської ради). 

13. Про хід виконання контрольних рішень сесій міської ради. 

(Доповідає Гилюк А.В. - завідувач організаційно-контрольного відділу виконавчого комітету 

міської ради). 

14. Про вилучення земельної ділянки. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

15. Про надання земельних ділянок в оренду фізичним особам. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

16. Про поновлення договору оренди земельної ділянки фізичній особі. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

17. Про надання земельної ділянки в оренду юридичній особі. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

18. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок юридичним особам. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

19. Про внесення змін та доповнень до рішень міської ради. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

20. Про надання земельних ділянок в постійне користування. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

21. Про продаж земельних ділянок несільськогосподарського призначення. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 
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22. Про надання земельних ділянок у власність. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

23. Про передачу земельних ділянок у власність. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

24. Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

25. Про встановлення сервітутного землекористування. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

26. Про продовження терміну дії сервітутного землекористування. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

27. Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельних ділянок. 

(Доповідає Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради). 

28. Про зняття мораторію. 

(Доповідає Полупан С.П. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань будівництва, 

регулювання земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища). 

29. Про встановлення мораторію (заборони) на введення з 01 серпня 2016 року в дію підвищення 

цін і тарифів для населення на комунальні послуги в м. Старокостянтинів. 

(Доповідає Поліщук А.М. – депутат міської ради). 

30. Про забезпечення виконання Закону України «Про охорону культурної спадщини», Закону 

України «Про охорону археологічної спадщини» та інших нормативно-правових актів. 

(Доповідає Проказюк Т.О. – депутат міської ради). 

 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова:   

Шановні депутати! Переходимо до розгляду питань порядку денного 8 сесії міської ради 7 

скликання. 

1. СЛУХАЛИ: Про направлення депутатських запитів. 

ДОПОВІДАВ: Мельничук М.С. – міський голова. 

1.1. Надійшов депутатський запит від депутатів міської ради Співака М.П., Горди Г.У., 

Ковбеля В.В. стосовно проведення робіт щодо благоустрою (асфальтування) подвір’я 

Старокостянтинівської ЗОШ І-ІІІ ст. № 6.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К. та начальнику 

управління освіти виконавчого комітету міської ради Пасічнику А.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.2. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Малярчука С.Л. щодо відлову 

зграї бродячих собак на території військового містечка «Південне» в/ч В2806.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського ККП 

Буличу В.Є. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 
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1.3. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Шумової Р.П. стосовно 

проведення робіт щодо благоустрою прибудинкових територій (зокрема, асфальтування доріжок, 

прокладення дороги до сміттєвих контейнерів) будинків, розташованих по вул. Прокоп’юка, 

Чайковського та Франка.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.4. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Городової Л.О. щодо 

капітального ремонту тротуару по вул. Франка.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.5. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Городової Л.О. стосовно 

виконання робіт щодо облаштування стоянки для автомобілів біля будинку № 21 по вул. Франка.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.6. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Горди Г.У. щодо вирішення 

питання забезпечення житлом багатодітної сім’ї Фалатюк.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови, начальнику 

фінансового управління виконавчого комітету міської ради Камінській В.К. та завідувачу 

юридично-житлового відділу виконавчого комітету міської ради Стецюку П.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.7. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо демонтажу 

воріт, які перешкоджають вільному доступу до дороги загального користування в районі 

виробничих приміщень, що розташовані по вул. Залізнична, 12/20 та належать ФОП 

Градомському А.С. та Олійнику М.Г. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу юридично-житлового відділу 

виконавчого комітету міської ради Стецюку П.П. та начальнику Старокостянтинівського 

КРБШП Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.8. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо законності 

дій ліцензованої землевпорядної організації, яка під час установки координат кутів зовнішніх 

меж розташованої по вул. Гонти, 1/5 земельної ділянки, що належить громадянину Юрчуку В.Й., 

визначила координати кутів зовсім інші, ніж в технічній документації від 17.08.2010 року 

№ 01/17/08-ПВ. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит Старокостянтинівській місцевій прокуратурі. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.9. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо вжиття 

заходів у зв’язку із невиконанням виконавчим комітетом міської ради рішення 5 сесії міської 

ради № 56 «Про виконання рішень судів». 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит Старокостянтинівській місцевій прокуратурі. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.10. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо 

забезпечення виконання вимог ч.10 ст.49 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні». 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит секретарю міської ради Степанишину О.Д. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 



6 

 

1.11. Депутат міської ради Полупан С.П. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

інформації стосовно того, хто побудував дерев’яну споруду перед розташованою по вул. 

Острозького, 17/2 піцерією «Мандарин» та які заходи вжиті з метою припинення незаконного (на 

думку депутата) будівництва. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу відділу містобудування та 

архітектури виконавчого комітету міської ради Поліщуку Ю.М. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.12. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Савчук Г.Л. щодо ремонту 

дорожнього покриття по вул. Слободянська.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.13. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Савчук Г.Л. щодо 

облаштування спортивного майданчика в мікрорайоні «Нове місто».  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови Бондарчук Т.В. та 

завідувачу відділу з питань фізичної культури та спорту виконавчого комітету міської ради 

Сторожуку І.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.14. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Савчук Г.Л. щодо 

облаштування зовнішнього освітлення по вул. Жукова.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського МКП 

«Міськсвітло» Кухару В.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.15. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Возного О.І. щодо ремонту 

дорожнього покриття по вул. Корольова.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.16. Депутат міської ради Івонько С.В. оголосила усний депутатський запит щодо 

встановлення причини неякісного мобільного зв’язку (оператор «Київстар») в мікрорайоні 

«Вокзал – ІІ». 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит в.о. заступника начальника управління 

економіки виконавчого комітету міської ради Петлюку В.О. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.17. Депутат міської ради Ваврищук М.В. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

інформації стосовно того, які заходи вживаються з метою встановлення та притягнення до 

відповідальності осіб, що здійснюють отруєння бродячих собак в місті (останній такий випадок 

стався 22.07.2016 року). 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського ККП 

Буличу В.Є. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.18. Депутат міської ради Ваврищук М.В. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

інформації стосовно того, коли буде облаштована зала для пленарних засідань міської ради. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит секретарю міської ради Степанишину О.Д. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 
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1.19. Депутат міської ради Афанасьєв К.В. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

інформації стосовно необхідної кількості енергоефективних освітлювальних приладів для 

загальноосвітніх та дошкільних закладів міста, орієнтовного обсягу коштів, необхідних для їх 

придбання, а також орієнтовних обсягів економії коштів у випадку їх встановлення. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови Бондарчук Т.В. та 

начальнику управління освіти виконавчого комітету міської ради Пасічнику А.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.20. Депутат міської ради Ваврищук В.М. оголосив усний депутатський запит щодо 

необхідності вживати більш дієві заходи з метою забезпечення виконання рішення виконавчого 

комітету міської ради про заборону в місті святкових феєрверків та використання інших 

піротехнічних засобів (депутат особисто декілька раз повідомляв про факти порушення цієї 

заборони на гарячу лінію ГУНП в Хмельницькій області). 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит Старокостянтинівському ВП ГУНП в 

Хмельницькій області. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.21. Депутат міської ради Ваврищук В.М. оголосив усний депутатський запит щодо заходів, 

які вживаються з метою профілактики випадків спалювання сміття на території міста. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу відділу з питань охорони, 

раціонального використання природних ресурсів та благоустрою виконавчого комітету міської 

ради Капляру Л.Г. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.22. Депутат міської ради Ваврищук В.М. оголосив усний депутатський запит щодо 

демонтажу меморіальної дошки, присвяченої члену Компартії Німеччини Вільгельму Піку, що 

знаходиться на будівлі Старокостянтинівського НМВК. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит заступнику міського голови Бондарчук Т.В. та 

начальнику управління освіти виконавчого комітету міської ради Пасічнику А.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.23. Депутат міської ради Лук’яненко Ю.А. оголосив усний депутатський запит щодо 

вирішення питання добудови недобудованої двоповерхової будівлі в мікрорайоні «Вокзал – ІІ». 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит в.о. заступника начальника управління 

економіки виконавчого комітету міської ради Петлюку В.О. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.24. Депутат міської ради Лук’яненко Ю.А. оголосив усний депутатський запит щодо 

встановлення дорожніх знаків обмеження швидкості руху автотранспорту біля дитячого 

майданчику в мікрорайоні «Вокзал – ІІ». 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. та Старокостянтинівському ВП ГУНП в Хмельницькій області. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.25. Депутат міської ради Франко А.М. оголосив усний депутатський запит щодо 

збільшення кількості лікарів (приведення у відповідність до штатного розпису) у 

Старокостянтинівській міській АЗП/СМ № 1. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит головному лікарю комунального закладу 

«Старокостянтинівський центр первинної медико-санітарної допомоги» Швецю А.І. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.26. Депутат міської ради Франко А.М. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

графіку черговості встановлення спортивних та дитячих майданчиків у мікрорайонах міста. 

Запит підтримано депутатами. 
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ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу відділу з питань фізичної культури та 

спорту виконавчого комітету міської ради Сторожуку І.В та начальнику Старокостянтинівської 

ЖЕК Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.27. Депутат міської ради Афанасьєв О.В. оголосив усний депутатський запит щодо надання 

інформації стосовно того, чи отримувала Старокостянтинівська ДЮСШ кошти (якщо 

отримувала, то яку суму) за користування земельними ділянками, розташованими по вул. 

Житомирське шосе, 7 та Житомирське шосе, 8. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику управління освіти виконавчого 

комітету міської ради Пасічнику А.П. та директору Старокостянтинівської ДЮСШ 

Грищуку С.О. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.28. Депутат міської ради Афанасьєв О.В. оголосив усний депутатський запит стосовно 

виконання робіт щодо поточного ремонту будинку № 2/111 по вул. Миру. 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівської ЖЕК 

Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.29. Депутат міської ради Афанасьєв О.В. оголосив усний депутатський запит щодо 

приведення у належний вигляд (відновлення асфальтного покриття) прибудинкової території 

будинку № 1/153 по вул. Миру (біля МАФу). 

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит завідувачу відділу з питань охорони, 

раціонального використання природних ресурсів та благоустрою виконавчого комітету міської 

ради Капляру Л.Г. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.30. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Проказюка Т.О. щодо 

облаштування спортивного майданчика біля будинків №№ 9/56 та 9/58 по вул. Попова.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівської ЖЕК 

Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.31. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Проказюка Т.О. щодо 

встановлення засобів примусового зменшення швидкості руху автотранспорту по вул. Попова.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівського КРБШП 

Тащуку В.І. та Старокостянтинівському ВП ГУНП в Хмельницькій області. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

1.32. Надійшов депутатський запит від депутата міської ради Проказюка Т.О. щодо 

забезпечення піском пісочниць біля будинків №№ 20, 9/56 та 9/58 по вул. Попова.  

Запит підтримано депутатами. 

ВИРІШИЛИ: направити депутатський запит начальнику Старокостянтинівської ЖЕК 

Денезі О.В. 

ГОЛОСУВАЛИ: «ЗА» – 21; «ПРОТИ» - 0; «УТРИМАЛОСЬ» – 0; інші не голосували. 

2. СЛУХАЛИ: Про виконання плану роботи міської ради за І-е півріччя 2016 року та план 

роботи міської ради на ІІ-е півріччя 2016 року.  

ДОПОВІДАВ: Степанишин О.Д. – секретар міської ради.   

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 13; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 9; інші не голосували. 

Рішення не прийнято. 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання бюджету міста за І півріччя 2016 року.  

ДОПОВІДАЛА: Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового 

управління виконавчого комітету міської ради.   

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 16; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 6; інші не голосували. 

Рішення не прийнято. 
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4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до бюджету міста на 2016 рік.  

ДОПОВІДАЛА: Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового 

управління виконавчого комітету міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 16; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 6; інші не голосували. 

Рішення не прийнято. 

(За пропозицією депутатів міської ради, яка надійшла із зали, міський голова 

Мельничук М.С. оголосив перерву у пленарному засіданні на 10 хвилин. Після закінчення 

зазначеної перерви міський голова Мельничук М.С. повідомив, що у зв’язку з відмовою частини 

депутатів приймати участь у голосуванні, в пленарному засіданні 8 сесії міської ради 

оголошується перерва до 12.08.2016 року). 

 

 

Міський голова                                                                            М. Мельничук 


